
Korsvejens Skole 

Vi lærer til livet 
 

Referat                                                     Korsvejens Skole 

Vedrørende: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 23.02.23 kl. 17.00 – 19.00 på personalerummet 

Deltagere: Martin Lønborg, Jannie Kamp Mikkelsen, Louise Thorup Nielsen, Anette 
Svejstrup Ahlmann Larsen, Rasmus Juhl Wohlert, Mette Omega Quist 
Christensen, Casper Malta Lindorf Andreasen, Karen Lund Johansen, Luise 
Nissen, Anders Bækholm, Ida Mølbak, Stig Frejo Hansen, Ali Qais, Thomas 
Diechmann og Martin Holst 
 

Afbud: Hanne Larsen 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden 

- Godkendt. 

Pkt. 2 Godkendelse af referat 

- Godkendt. 

Pkt. 3 9. klassernes sidste skoledag  

 

- Vi vil gerne sikre os, at sidste skoledag bliver en god og rar oplevelse for alle. 

- Thomas fortæller om, hvordan sidste skoledag som regel er opbygget. 

- 9. klasserne ønsker at få indført skum igen. 

o Det er skolebestyrelsens holdning, at skum fortsat forbydes på sidste skoledag 

 

Pkt. 4 Evaluering af Stormøde med Lola Jensen  

Hvordan var indhold og oplevelse? 

- Der var et meget relevant indhold. Man følte sig involveret. Der var viden til alle. 

- SFO’en var god til at tage fat i forældrene for at få dem til at tilmelde sig. 

- Det var ærgerligt, at der ikke var flere forældre der deltog. 

- Det var positivt at lærere og pædagoger deltog i foredraget. 

 

Fremadrettet 

- Det tænkes, at denne succes kan bringe flere forældre fremover. 

- Man kan drøfte foredraget til forældremøderne. 

- Man kan tænke et foredrag i sammenhæng med forældremøder på årgangene. 

- Det er en fordel med et trækplaster. 

- Man kan lave invitationer, som eleverne gives med hjem. 

- Man kan overveje at holde SFO’en åbent, så børnene kan blive passet imens. 

 

Pkt. 5 Er der noget vi skal videre med fra sidste FRO-møde? 

Slides fra oplægget fra Skole og Forældre er tidligere sendt ud af Sara.  

 

- Martin takker de mange fra skolebestyrelsen der deltog. Vi var den skole der var bedst repræsenteret. 

- Fokus på hvad vi kan og hvad vi skal som bestyrelse. 



Korsvejens Skole 

Vi lærer til livet 
 

o Vi skal kigge vores principper på skolen igennem. Der mangler noget. 

o Principper for afholdelse af lejrskole. 

o Principper og info for porten – blive en del af klassefællesskaberne. 

 Hjemmesiden kan opdateres med oplysninger om Porten. 

o Hvordan arbejder skolen med læseindsats for svage elever. Herunder ordblindetest. 

 

Pkt. 6 Nyt fra  

 Skolen –  

o Økonomi. Kommunen skal spare, så lige nu er der indført ansættelsesstop samt stop for 

indkøb. Kommunen ønsker at inddrage borgere og institutioner til løsninger. Ali supplerer med 

forståelsen af situationen. 

o Ny tysklærer er startet. Ireen hedder hun. Nicolaj startede i januar. 

o Planlægning af anderledes uge. 

 

 Formanden –  

o Vi holder ikke FRO-møder mere. Ved ikke om vi når et møde før sommerferien 

o Der er lidt usikkerhed omkring bevillingen til jubilæum og lydanlæg. Martin har talt med Mads 

(formand for skole- og børneudvalget). De er ikke helt enige. Ali fortæller at udvalget har 

bevilliget 50.000 kr. i stedet for de 20.000 der var ansøgt om. 

 

 Elevrådet – 

o Ikke noget nyt at berette. 

 

 Medarbejderne – 

o SFO  

 Vi har haft et forløb med digital dannelse. Vi på SFO’en vil lave et skriv omkring 

hvordan vi forholder og arbejder med digitale medier. 

 Nye heldagsbørn starter onsdag d. 1. marts. Næste hold begynder til maj. 

 Personaledag om forebyggelse af mobning. 

 Porten –  

o Intet nyt at berette. 

 

Pkt. 7 Meddelelser og Eventuelt 

 

Ali: der er et udvalgsmøde omkring Porten. Ali løfter problematikken omkring visiteringen til Porten. Ali er 

nysgerrig på, hvorfor der er så få piger i forhold til drenge. Får de ordblinde den rette støtte i skolen generelt? 

Ali vender tilbage med svar derfra. 

 

Punkter til næste møde 

 Principper for Porten samt beslutning om skrivelse til Børne- og Skoleudvalget. 

Punkter til fremtiden 

- Madordning. Hvor er vi henne? Madbod, mad der bringes ud eller en automat med mad. 


